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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 10. septembra 2024 
 
Prítomní: 
- členovia: Mgr. Kopják Angelika, Ing. Vetter Ján, Ing. Fabóová Mária, Grassl Ferdinand, 

PaedDr. Héder Ágnes, Mgr. Laboda Róbert, Vörös Mária 
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Mgr. Szénássy Tímea, Mgr. Szabó Csilla 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia:  
- vedúci OŠKaŠ MsÚ: Mgr. Bajkai János 
- zapisovateľ: Mgr. Himpán Gabriel 
- hosť: Mgr. Gajdáč Ondrej – viceprimátor, Mgr. Mónika Nagy Telkesi – vedúca Majetkovo-

právneho odboru, PaedDr. Kováč Klaudia – riaditeľka ZŠ s VJM Eötvösa, PaedDr. 
Zuzana Langschadlová – riaditeľka ZŠ J.A. Komenského, Ing. Mgr. Zoltán Finta – 
riaditeľ ZŠ M.Jókaiho, Mgr. Slavomír Ďurčo – riaditeľ ZŠ pohraničnej, PaedDr. Mária 
Pálinkáš – riaditeľka ZŠ s VJM práce, Mgr. Stanislav Jiríček – riaditeľ ZŠ rozmarínová, 
Mgr.art. Alexander Barkóci – riaditeľ ZUŠ 

 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva  
C/ Žiadosti a návrhy na úseku kultúry 
D/ Rôzne 
E/ Záver 

 
A/ OTVORENIE 
 

Ing. Vetter Ján, podpredseda komisie privítal všetkých členov komisie a ostatných 
prítomných. Konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov komisie, a komisia je 
uznášania schopná. Podpredseda komisie konštatoval, že pozvaní riaditelia ZŠ absolvujú 
školenie v Nových Zámkoch, preto materiáli na úseku školstva budú presunuté až do času, kým 
všetci riaditelia nebudú prítomní na dnešnom zasadnutí komisie. Ďalej konštatoval, že vedúca 
Majetkovo-právneho odboru bola pozvaná na dnešné rokovanie a preto navrhla prejednať 
materiál TE-728/2024 a TE-729/2024 na začiatku rokovania. Podpredseda komisie dal hlasovať 
o schválení poradia programových bodov po zmene. 

Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie. Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
  

 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-693/2024 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Komárno č....../2024,  ktorý mení a dopĺňa 
VZN č. 12/2019 v znení neskorších predpisov 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že MsÚ na návrh riaditeliek 
materských škôl navrhuje zvýšiť príplatok zákonných zástupcov na úhradu nákladov spojených 
s činnosťami materských škôl (tzv. „neinvestičné náklady“) z doterajších 20,00 eur na 30,00 eur 
za mesiac a cez letné prázdniny z doterajších 40,00 eur na 60,00 eur za mesiac (s možnosťou 
uplatnenia alikvotnej čiastky minimálne na jeden týždeň – 15,00 eur) a to s účinnosťou od 
01.11.2024. Ďalej uviedol, že MZ na svojom júnovom zasadnutí rozhodol o zvýšení príspevku 
z 15,00 na 20,00 eur, pôvodný zámer riaditeliek MŠ už vtedy bola zvýšiť príspevok na 30,00 
eur. Konštatoval, že vtedy mesto malo informácie cez Úniu miest, že ministerstvo plánuje 
zastropovať tieto čiastočné úhrady, ale počas letných mesiacoch nastala zmena v návrhu 



zákona 597/2023. z. z., zastropovanie bolo vypustené, preto navrhuje MsÚ vyhovieť 
požiadavkám riaditeliek materských škôl.  
 
Komisia odporúčala schváliť návrh VZN. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
TE-698/2024 
Hodnotenie výsledku hospodárenia škôl a školských zariadení za 1. polrok 2024 
 
Riaditelia jednotlivých ZŠ a riaditeľ ZUŠ predkladali materiál. Informovali členov komisie 
o výsledku hospodárenia jednotlivých škôl a školských zariadení za 1. polrok 2024, 
o aktuálnych problémoch a ťažkostiach v školstve a o očakávaných výsledkoch ku koncu roka 
2024.  
 
Komisia odporúčala schváliť všetky návrhy na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
TE-700/2024 
Návrh na zmenu rozpočtu školských zariadení na rok 2024 po prepočítaní údajov o počte 
žiakov k 15.9.2024 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že materiál neobsahuje konkrétne 
čísla, údaje za jednotlivé školské zariadenia budú doplnené až po obdŕžaní výkazov od 
jednotlivých školských zariadení.  
 
Komisia odporúčala prejednať materiál na zasadnutí Rady pri MZ a MZ po doplnení údajov. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
TE-701/2024 
Návrh na vybudovanie regulácie diaľkového kúrenia v MŠ 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že mesto prevádzkuje 12 materských 
škôl v jedenástich budovách. Ďalej uviedol, že v piatich materských školách zabezpečuje teplo 
diaľkovým kúrením spoločnosť COM-therm, spol. s r.o., a z toho na štyroch budovách nie je 
zabezpečená žiadna regulácia tepla. Konštatoval, že to znamená, že rovnaké teplo je aj počas 
víkendoch, sviatkoch a prázdninách. Ďalej konštatoval, že novovybudovaná diaľkovo 
ovládateľná regulácia by zabezpečila nastavenie nižšej teploty mimo vyučovania, čo znamená 
významnú úsporu výdavkov na kúrenie. 
Ing. Vetter, podpredseda komisie konštatoval, že krytie finančných prostriedkov mesto navrhuje 
v rámci kapitálových výdavkoch z položky „Revitalizácia vnútrobl. zóny medzi II a VII sídliskom“. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
 
 



C/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU KULTÚRY 
 
TE-705/2024 
Návrh na poskytnutie štipendia z účelového fondu z rozpočtu mesta Komárno na 
podporu talentov 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že v zmysle VZN Mesta Komárno č. 
10/2020 o poskytovaní štipendia z účelového fondu mesta Komárno na podporu talentov termín 
na predloženie žiadostí bol do 30. júna 2024. Ďalej uviedol, že do tohto termínu podali žiadosť 4 
uchádzači na štipendium: Nimród Szajko (vedecko-technická činnosť), Kristóf Fazekas 
(športová činnosť), Sebestián Kossár (športová činnosť), Jázmin Majer (kultúrno-spoločenská 
činnosť). Konštatoval, že žiadosti tvoria prílohu tohto materiálu a jeden uchádzača, Kristóf 
Fazekas nespĺňal podmienky VZN, nakoľko trvalé bydlisko uchádzača je v Patinciach. Ďalej 
konštatoval, že ostatné uchádzači spĺňajú podmienky VZN Mesta Komárno č. 10/2020 
o poskytovaní štipendia z účelového fondu mesta Komárno na podporu talentov. Zároveň 
uviedol, že štipendium sa poskytuje na obdobie jedného školského roka najviac dvom 
žiadateľom (v hodnote 1.660 € / 1 osoba). 
Komisia konštatovala, že výzva na predloženie žiadostí bola zverejnená včas, školy a športové 
kluby boli zvlášť oslovení, napriek tomu mesto obdŕžalo iba 4 ks žiadostí. Ďalej komisia 
konštatovala, že mesto nemusí poskytnúť štipendium dvom žiadateľom, môže byť aj menej. 
 
Komisia odporúčala prejednať materiál na zasadnutí Rady pri MZ a MZ. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
TE-728/2024 
Návrh na schválenie VZN Mesta Komárno č. ..../2024 o určení názvu ulíc v mestskej časti 
Hadovce v meste Komárno 
 
Mgr. Nagy Telkesi, vedúca Majetkovo-právneho odboru predkladala materiál. Uviedla, že 
Komisia územného plánovania, životného prostredia a pre rozvoj mesta už prejednala materiál 
dňa 9.9.2024 a navrhla názvy ulíc. 
Ing. Vetter, podpredseda komisie žiadal členov komisie, aby do konca týždňa predložili svoje 
návrhy (slovenský aj maďarský názov) písomne, alebo elektronicky predsedníčke komisie. 
Komisia konštatovala, že cez letáky, resp. iným spôsobom treba osloviť občanov mesta 
v dotknutých uliciach, aby sa vyjadrili, predložili svoje návrhy. Ďalej komisia konštatovala, že 
takto doplnený materiál treba predložiť opätovne na prerokovanie do komisií. 
 
Komisia odporúčala prejednať materiál opätovne po doplnení a upresnení. 
Pomer hlasovania: bez hlasovania 
 
 
 
TE-729/2024 
Návrh na schválenie VZN Mesta Komárno č. ..../2024 o určení názvu ulice v meste 
Komárno v lokalite Alžbetínsky ostrov 
 
Mgr. Nagy Telkesi, vedúca Majetkovo-právneho odboru predkladala materiál. Uviedla, že 
Komisia územného plánovania, životného prostredia a pre rozvoj mesta už prejednala materiál 
dňa 9.9.2024 a navrhla názov ulice. 
Ing. Vetter, podpredseda komisie žiadal členov komisie, aby do konca týždňa predložili svoje 
návrhy (slovenský aj maďarský názov) písomne, alebo elektronicky predsedníčke komisie. 
Komisia konštatovala, že cez letáky, resp. iným spôsobom treba osloviť občanov mesta 
v dotknutých uliciach, aby sa vyjadrili, predložili svoje návrhy. Ďalej komisia konštatovala, že 
takto doplnený materiál treba predložiť opätovne na prerokovanie do komisií. 



 
Komisia odporúčala prejednať materiál opätovne po doplnení a upresnení. 
Pomer hlasovania: bez hlasovania 
 
 
 
 
 
D/ RÔZNE 
 
TE-699/2024 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2024 
 
Ing. Vetter, podpredseda komisie predkladal materiál. Uviedol, že ide o účelovo určené finančné 
prostriedky v roku 2024, ktorých na základe uznesenia MZ môže podpísať primátor mesta 
a úrad predkladá v pravidelných intervaloch na zasadnutie MZ. Ďalej uviedol, že materiál 
obsahuje rozpočtové opatrenia za obdobie jún až august 2024. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
E/ ZÁVER 
 
Diskusia 

 
Podpredseda komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí Komisii školstva a 

kultúry a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 
Zapísal: Mgr. Himpán 
V Komárne dňa 11.09.2024 
 
 

   Ing. Vetter Ján 
podpredseda komisie 


